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ПРОТОКОЛ №39 

засідання постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища 

20.06.2017           10.00 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього членів комісії – 13 чол. 

Присутні: Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, М.Заганяч, А.Кветко, 

В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

Відсутні: Р.Афійчук, М.Барабаш, С.Королюк, О.Скочеляс. 

Запрошені: А.Бондаренко – заступник міського голови, О.Певнєв – депутат міської ради, 

О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, 

О.Луков – начальник управління з питань екології та контролю за благоустроєм міста, 

Л.Кожемяко – в.о.начальника управління земельних ресурсів та земельної реформи, 

З.Пилипчук – в.о.начальника управління архітектури та містобудування, Н.Коваль – 

заступник начальника управління торгівлі, представники громадських організацій, С.Богдан 

– приватний підприємець, Н.Дейнека – директор ТДВ «Хмельницька трикотажна фабрика», 

представник ПФСП «Олександрит». 

Головує: А.Кветко – голова постійної комісії. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ. 

1. Проект рішення «Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та внесення змін» (Дзян В.В.). 

2. Проект рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання 

додатних угод» (Лазарчук В.І.). 

3. Проект рішення «Про надання згоди на відновлення меж земельної ділянки» (ТОВ 

«Гілея»). 

4. Проект рішення «Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)». (Антонюк Г.С.). 

5. Проект рішення «Про надання дозволу власникам та користувачам земельних ділянок на 

встановлення тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності» 

6. Проект рішення «Про внесення змін та доповнень в рішення міської ради від 12.12.2012 

№18 «Про затвердження комплексної схеми розміщення стаціонарних тимчасових споруд 

для провадження підприємницької діяльності на території м.Хмельницького». 

7. Про розгляд звернення ФОП Рудого В.О. щодо перенесення торгового павільйону площею 

30 кв.м з вул.Проскурівської біля буд.№4/3, ТРЦ «Дитячий світ» на зупинку «Проспект 

Миру» (напрямок руху в місто). 

8. Про розгляд звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в комплексну схему 

тимчасових споруд: павільйону площею 30 кв.м по вул. П.Мирного (біля буд. №25) та 

павільйону площею 120 кв.м, що розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. 

П.Мирного (біля буд. №24). 

9. Про розгляд звернення директора ПП «ВАН-2» щодо перенесення торгового павільйону з 

вул.П.Мирного, 25. 

10. Про розгляд звернення Богдан Л.А. щодо перенесення двох згрупованих стаціонарних 

тимчасових споруд зі зміною фасадів та виготовлення паспорту прив’язки з вул.Бандери, 133 

на вул.Львівське шосе в районі заводу «Катіон» (в’їзд в місто). 

11. Про розгляд звернення Богдана С.В. щодо перенесення двох згрупованих стаціонарних 

тимчасових споруд зі зміною фасадів та виготовлення паспорту прив’язки з перехрестя 

вул.Мирного-Залізняка (біля озера) на вул.Львівське шосе в районі заводу «Катіон» (виїзд з 

міста). 

12. Про розгляд звернення Богдана С.В. щодо перенесення трьох згрупованих стаціонарних 

тимчасових споруд зі зміною фасадів та виготовленням паспорту прив’язки з вул..Чорновола 

(напроти буд.№178) на перехрестя вулицьЧорновола-Ціолковського. 
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13. Про розгляд звернення ПП «Руслан-сервіс» щодо перенесення торгового ряду з 

вул.Львівське шосе, 20/1 площею 462 кв.м на вул.Інститутську, 3 площею 100 кв.м; на 

Проспект Миру, 72 площею 112 кв.м; на вул.Залізняка, 4/2 площею 250 кв.м. 

14. Про повторний розгляд звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості розміщення 

тимчасової споруди для здійснення підприємницької діяльності – павільйону з продажу 

продовольчих товарів площею 25 кв.м по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1. 

15. Про розгляд звернення ПП «Дизайн-парк» щодо надання дозволу на розміщення 

стаціонарної тимчасової споруди біля будинку по вул.Красовського, 31/1. 

16. Про розгляд звернення гр.Зозулі П.В. щодо надання дозволу на встановлення тимчасової 

споруди для провадження підприємницької діяльності по пров.Козацькому, 35 на власній 

земельній ділянці. 

17. Про повторний розгляд звернення гр.Григоряна А.М. щодо надання дозволу на 

встановлення тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності по 

вул..Чорновола, 80 на власній земельній ділянці. 

18. Про повторний розгляд звернення ТОВ «Ратекс» щодо надання дозволу на перенесення 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності з вул.Курчатова (тр.зуп. 

«Нева») на вул.Мирного (між буд.№31 та №33) в зв’язку з будівництвом торгово-офісного 

центру по вул.Курчатова, 6. 

19. Про розгляд звернення гр.Горбатюка Р.С. щодо перенесення тимчасової споруди з 

вул.Кам’янецької (біля буд.№2) на вул.Інститутську (біля буд.№22) або на Львівське шосе 

(тр.зуп. «Районна лікарня»). 

20. Про розгляд звернення гр.Охрей Л.Д. щодо можливості встановлення майданчика для 

надання послуг по шиномонтажу на розі вул.Кам’янецької та Громової поруч із існуючою 

тимчасовою спорудою шиномонтажу. 

21. Про розгляд звернення ЖБК «Південно-Західний» щодо надання дозволу на 

встановлення тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності (для надання 

інформаційних та консультативних послуг по реалізації житла) по вул.Тернопільській, 12А. 

22. Про розгляд звернення гр.Жукотанської С.М. щодо перенесення тимчасової споруди з 

вул.Кам’янецької (тр.зуп. «Аптека №1») на вул.Мирного (біля буд.№25) в зв’язку з 

відкриттям філії управління адмінпослуг по вул.Кам’янецькій, 38. 

23. Про розгляд звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання дозволу на збільшення площі 

кіоску для торгівлі продовольчими товарами, який знаходиться по вул.Вінницькій в районі 

автовокзалу №1 на 2 кв.м для облаштування санітарної зони. 

24. Про розгляд звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання дозволу на виготовлення 

паспорту прив’язки і укладення договору строкового сервітуту літнього майданчика, який 

знаходиться по вул.Вінницькій, в районі автовокзалу №1. 

25. Про розгляд звернення гр. Чабана В.А. з проханням не виносити на розгляд сесії міської 

ради питання щодо приватизації гр. Вальчуком С.А. земельної ділянки для ведення 

особистого селянського господарства по вул. Бегми,68 через наявність земельного спору 

щодо користування зазначеною земельною ділянкою. 

26. Про розгляд звернення голови ОСББ «Глорія-2016» щодо ситуації, яка склалась між 

мешканцями будинків по вул. Мазура,12 та вул. Мазура,8/1, стосовно вільного пересування 

дорогою загального користування біля будинку по вул. Мазура,8/1. 

27. Про розгляд звернення директора ПВКП «Галс» щодо надання дозволу на встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,6545 га (в т.ч. діл.№1 

– площею 0,2145 га, діл.№2 – площею 0,1413 га, діл.№3 – площею 0,0447 га, діл.№4 – 

площею 0,2540 га) по вул. Трудовій,5/6, що перебуває в постійному користуванні на підставі 

державного акту на право постійного користування землею від 23.10.2001р. під зимівник для 

бджіл та насосної водозабору дощових вод. 

28. Про розгляд звернення гр. Микуляка О.В. щодо передачі йому у власність земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства площею 0,0432 га по вул. 

Радзієвського,40. 

29. Про розгляд звернення гр.Тютюник Т.М. щодо приватизації земельної ділянки під 

гаражем по вул.Озерній, 10/1, бокс 12А. 
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30. Про розгляд звернення Марущака В.М. щодо передачі у власність земельної ділянки по 

вул.Радзієвського, 31/4 для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка). 

31. Про розгляд звернення гр.Халат Г.П. щодо затвердження технічної документації із 

землеустрою для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд та надання дозволу на розроблення проекту відведення земельної ділянки для 

ведення особистого селянського господарства по вул.Глушенкова, 2. 

32. Про розгляд звернення депутата міської ради Певнєва О.В. щодо надання земельної 

ділянки гр. Гребінчук О.М. в межах міста для будівництва та обслуговування житлового 

будинку. 

33. Про розгляд звернення гр.Романюка В.В. щодо затвердження проекту землеустрою у 

зв’язку зі зміною цільового призначення з «для будівництва та обслуговування об’єктів 

торгівлі – землі житлової та громадської забудови» на «для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови». 

34. Про розгляд звернення гр.Мазурової І.Й. щодо погодження меж земельної ділянки по 

вул.Кошевого, 31/2. 

35. Про розгляд звернення ПВКП «Гранд-К» щодо надання дозволу на встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки без погодження суміжного користувача по 

вул.Шевченка, 41. 

36. Про розгляд звернення Овчарука М.М. щодо надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул.Ланок, 9. 

37. Про повторний розгляд звернення ТДВ «Хмельницька трикотажна фабрика» щодо поділу 

земельної ділянки площею 0,4900 га по вул. Кам’янецькій,11, призначеної під виробничу 

базу, на три ділянки: діл.№1 – площею 0,3958 га, діл. №2 – площею 0.0494 га, діл.№3 – 

площею 0,0448 га. 

38. Про розгляд звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо надання дозволу на поділ земельної 

ділянки по прв. Купріна 15, загальною площею 1,2948 га. 

39. Про розгляд звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни конфігурації земельної 

ділянки по вул. Купріна, 10 загальною площею 0,2869 га. 

40. Про розгляд звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо зміни конфігурації земельної ділянки по 

прв.Купріна, 15 загальною площею 1,2948 га. 

41. Про розгляд звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни конфігурації земельної 

ділянки по прв.Купріна, 8 загальною площею 0,6000 га. 

42. Про розгляд звернення гр.Козлової В.М. щодо надання в оренду 0,07 га для ведення 

особистого селянського господарства по вул.Мазура, 14/1. 

43. Про повторний розгляд звернення Хмельницького КРБП «Базис» щодо надання дозволу 

на зміну конфігурації меж земельної ділянки площею 0,1687 га по вул. Подільській,10/4, 

земельної ділянки площею 0,3834 га по вул. Подільській,10/3, земельної ділянки площею 

0,3653 га по вул. Подільській,10/5, які перебувають у нього в постійному користуванні.  

РІЗНЕ 

1. Про розгляд звернення Худецького В.В. щодо внесення змін в рішення. 

2. Про розгляд звернення Вавринюка Ю.С. щодо внесення змін в договір оренди. 

3. Про розгляд звернення Вавринюка Ю.С. щодо надання дозволу на поділ земельної 

ділянки. 

4. Про розгляд звернення Галкіна Г.Я. щодо перенесення тимчасової споруди. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати в.о.начальника управління земельних ресурсів та 

земельної реформи Л.Кожемяко із зазначеного питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

Л.Кожемяко 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення права 

користування частинами земельних ділянок, надання громадянам 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
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земельних ділянок та внесення змін» (Дзян В.В.). 

Згідно додатку 1 пропонується припинити право постійного 

користування частинами земельної ділянки загальною площею 67 м
2 

 із 

площі 68000 м
2
 гаражному товариству «НОВАТОР», частиною земельної 

ділянки загальною площею 23 м
2
 із площі 30703 м

2
 гаражному 

товариству «СПІВДРУЖНІСТЬ», частинами земельної ділянки 

загальною площею 44 м
2
 із площі 21000 м

2
 кооперативу автомобілістів 

«ЕНЕРГІЯ» та надати дозвіл 6 громадянам на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок з метою передачі у 

власність для будівництва індивідуальних гаражів – землі житлової та 

громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 2 пропонується припинити право постійного 

користування частиною земельної ділянки загальною площею 33 м
2
 із 

площі 30703 м
2
 гаражному товариству «СПІВДРУЖНІСТЬ» та надати 

дозвіл громадянину на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з метою передачі в оренду для будівництва 

індивідуального гаража – землі житлової та громадської забудови із 

земель міської ради. 

Згідно додатку 3 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 14 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 4 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 17 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуальних гаражів – землі 

житлової та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно рішення пропонується внести зміни до п. 1 додатку 3 до рішення 

7-ої сесії Хмельницької міської ради від 20.07.2016 року №32, у графі 

«Площа, м
2
» замінивши цифри: «904» на цифри: «832», згідно зі 

зверненням Водака В.І. та кадастровим планом земельної ділянки, 

розробленим ТзОВ «Земельно-консалтингове агентство «СТС». 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення права 

користування частинами земельних ділянок, надання громадянам 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та внесення змін» (Дзян В.В.). 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення права користування частинами земельних 

ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та внесення змін» 

(Дзян В.В.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 
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2. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання додатних угод» 

(Лазарчук В.І.). 

Згідно додатку 1 пропонується поновити договори оренди земельних 

ділянок фізичним та юридичним особам шляхом укладання додаткових 

угод на тих самих умовах, крім розміру орендної плати, яка змінюється 

на підставі рішень другої сесії міської ради від 15.12.2010 №20, 

дев’ятнадцятої сесії міської ради від 29.08.2012 №64, нормативної 

грошової оцінки та терміну оренди. 

 

В.Худецький Пропоную доповнити додаток 1 пунктом 7: поновити договір оренди 

землі шляхом укладання додаткових угод приватному підприємству –

ринок «КЕШ» по вул.Н.Береговій, 2/4 площею 30000 кв.м на 3 роки. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію доповнити додаток 1 пунктом 7: 

поновити договір оренди землі шляхом укладання додаткових угод 

приватному підприємству – ринок «КЕШ» по вул.Н.Береговій, 2/4 

площею 30000 кв.м на 3 роки. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про поновлення договорів 

оренди земельних ділянок шляхом укладання додатних угод» 

(Лазарчук В.І.) з проголосованою пропозицією. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додатних угод» (Лазарчук В.І.) з проголосованою 

пропозицією. 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про надання згоди на 

відновлення меж земельної ділянки» (ТОВ «Гілея»). 

Згідно додатку пропонується надати юридичній особі згоду на 

відновлення меж земельної ділянки. 
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В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про надання згоди на 

відновлення меж земельної ділянки» (ТОВ «Гілея»). 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про надання згоди на відновлення меж земельної ділянки» 

(ТОВ «Гілея»). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення права 

користування частиною земельної ділянки, надання громадянам дозволу 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

(Антонюк Г.С.). 

Згідно додатку 1 пропонується припинити право постійного 

користування частиною земельної ділянки загальною площею 21 м
2
 із 

площі 21000 м
2
 кооперативу автомобілістів «ЕНЕРГІЯ» та надати дозвіл 

громадянці на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) і надати згоду на відновлення меж земельної ділянки з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуального гаража із земель 

міської ради – землі житлової та громадської забудови. 

Згідно додатку 2 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 3 громадянам з метою 

передачі у власність для ведення особистого селянського господарства – 

землі сільськогосподарського призначення із земель міської ради. 

Згідно додатку 3 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 2 громадянам з метою 

передачі у власність для ведення садівництва – землі 

сільськогосподарського призначення із земель міської ради. 

Згідно додатку 4 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 12 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуальних гаражів – землі 

житлової та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 5 пропонується надати дозвіл на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки громадянину з метою 

передачі в оренду для будівництва індивідуального гаража – землі 

житлової та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 6 пропонується надати дозвіл на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та надати згоду на відновлення 
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меж земельної ділянки громадянину з метою передачі у власність для 

будівництва індивідуального гаража – землі житлової та громадської 

забудови  із земель міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення права 

користування частиною земельної ділянки, надання громадянам дозволу 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

(Антонюк Г.С.). 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення права користування частиною земельної 

ділянки, надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» (Антонюк Г.С.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про надання дозволу 

власникам та користувачам земельних ділянок на встановлення 

тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності». 

Згідно додатку пропонується надати дозвіл 3 власникам та користувачам 

земельних ділянок на встановлення тимчасових споруд для провадження 

підприємницької діяльності. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про надання дозволу 

власникам та користувачам земельних ділянок на встановлення 

тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності». 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про надання дозволу власникам та користувачам земельних 
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ділянок на встановлення тимчасових споруд для провадження 

підприємницької діяльності». 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про внесення змін та 

доповнень в рішення міської ради від 12.12.2012 №18 «Про 

затвердження комплексної схеми розміщення стаціонарних тимчасових 

споруд для провадження підприємницької діяльності на території 

м.Хмельницького». 

Згідно додатку 1 пропонується внести зміни в комплексну схему 

розміщення стаціонарних тимчасових споруд для провадження 

підприємницької діяльності на території м.Хмельницького шляхом 

перенесення 10 тимчасових споруд для провадження підприємницької 

діяльності на умовах дотримання сучасних архітектурно-естетичних 

вимог та за умови демонтажу об'єктів з попереднього місця розміщення. 

Згідно додатку 2 пропонується доповнити комплексну схему розміщення 

стаціонарних тимчасових споруд для провадження підприємницької 

діяльності на території м. Хмельницького 5 тимчасовими спорудами для 

провадження підприємницької діяльності на умовах дотримання 

сучасних архітектурно-естетичних вимог.  

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную зняти пункти 3, 9, 10 додатку 1 проекту рішення на 

довивчення. Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про внесення змін та 

доповнень в рішення міської ради від 12.12.2012 №18 «Про 

затвердження комплексної схеми розміщення стаціонарних тимчасових 

споруд для провадження підприємницької діяльності на території 

м.Хмельницького» з проголосованою пропозицією. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про внесення змін та доповнень в рішення міської ради від 

12.12.2012 №18 «Про затвердження комплексної схеми розміщення 

стаціонарних тимчасових споруд для провадження підприємницької 

діяльності на території м.Хмельницького» з проголосованою 

пропозицією. 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 
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7. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Рудого В.О. щодо перенесення 

торгового павільйону площею 30 кв.м з вул.Проскурівської біля 

буд.№4/3, ТРЦ «Дитячий світ» на зупинку «Проспект Миру» (напрямок 

руху в місто) та включення його в комплексну схему тимчасових споруд 

міста. Є паспорт прив’язки тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності, договір про встановлення особистого 

строкового сервітуту для розміщення тимчасової споруди. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Рудого В.О. щодо перенесення 

торгового павільйону площею 30 кв.м з вул.Проскурівської біля 

буд.№4/3, ТРЦ «Дитячий світ» на зупинку «Проспект Миру» (напрямок 

руху в місто) та включення його в комплексну схему тимчасових споруд 

міста. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 4 

Проти – 0 

Не голосували – 5 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

А.Кветко Повторно ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення 

ФОП Рудого В.О. щодо перенесення торгового павільйону площею 

30 кв.м з вул.Проскурівської біля буд.№4/3, ТРЦ «Дитячий світ» на 

зупинку «Проспект Миру» (напрямок руху в місто) та включення його в 

комплексну схему тимчасових споруд міста. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 6 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в 

комплексну схему тимчасових споруд: павільйону площею 30 кв.м по 

вул. П.Мирного (біля буд. №25) та торгового ряду площею 120 кв.м, що 

розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. П.Мирного (біля 

буд. №24). 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в 

комплексну схему тимчасових споруд: павільйону площею 30 кв.м по 

вул. П.Мирного (біля буд. №25) та торгового ряду площею 120 кв.м, що 

розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. П.Мирного (біля 

буд. №24). 

Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 
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ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в 

комплексну схему тимчасових споруд: павільйону площею 30 кв.м по 

вул. П.Мирного (біля буд. №25) та торгового ряду площею 120 кв.м, що 

розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. П.Мирного (біля 

буд. №24). 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення директора ПП «ВАН-2» щодо 

перенесення торгового павільйону з вул.Мирного, 25, в зв’язку з 

створенням скверу, на інші місця: на перехрестя вулиць Миру – 

Кропивницького – 100 кв.м, на вул.Миру, 72 – 160 кв.м, на вул.Миру, 76 

– 60 кв.м, на вул.Миру, 76 – 45 кв.м, на вул.Миру транспортна зупинка 

«Сілістра» напрямок руху в місто – 80 кв.м, на вул.Старокостянтинівське 

шосе, 6 – 120 кв.м, на вул.Миру, 90 – 60 кв.м. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Цей торговий павільйон спочатку був розміщений по вул.Свободи 

напроти «СВ-клубу». В зв’язку з будівництвом церкви його перенесли на 

вул.Мирного, 25, проте на цьому місці не встановили. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ПП «ВАН-2» щодо перенесення 

торгового павільйону з вул.Мирного, 25 на інші місця: на перехрестя 

вулиць Миру – Кропивницького – 100 кв.м, на вул.Миру, 72 – 160 кв.м, 

на вул.Миру, 76 – 60 кв.м, на вул.Миру, 76 – 45 кв.м, на вул.Миру 

транспортна зупинка «Сілістра» напрямок руху в місто – 80 кв.м, на 

вул.Старокостянтинівське шосе, 6 – 120 кв.м, на вул.Миру, 90 – 60 кв.м. 

Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ПП «ВАН-2» щодо перенесення торгового 

павільйону з вул.Мирного, 25 на інші місця: на перехрестя вулиць Миру 

– Кропивницького – 100 кв.м, на вул.Миру, 72 – 160 кв.м, на вул.Миру, 

76 – 60 кв.м, на вул.Миру, 76 – 45 кв.м, на вул.Миру транспортна 

зупинка «Сілістра» напрямок руху в місто – 80 кв.м, на 

вул.Старокостянтинівське шосе, 6 – 120 кв.м, на вул.Миру, 90 – 60 кв.м. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Богдан Л.А. щодо перенесення двох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовлення паспорту прив’язки з вул.Бандери, 133 на вул.Львівське 

шосе в районі заводу «Катіон» (в’їзд в місто). 
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ВИСТУПИЛИ: 

С.Болотніков 

 

Ці тимчасові споруди мають вигляд контейнерів і були встановлені для 

торгівлі будівельними матеріалами, проте зараз вони заважають 

мешканцям сусідніх будинків, перекривають огляд дороги, псують 

вигляд прилеглої території. 

 

С.Богдан Прошу перенести тимчасові споруди на вул.Львівське шосе в районі 

заводу «Катіон» (в’їзд в місто). Замість двох згрупованих тимчасових 

споруд хочу розмістити одну, площею 28 кв.м, привести її до належного 

вигляду, облаштувати гарний фасад та здійснювати в ній продаж 

промислових товарів. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Богдан Л.А. щодо перенесення двох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовлення паспорту прив’язки з вул.Бандери, 133 на вул.Львівське 

шосе в районі заводу «Катіон» (в’їзд в місто). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Богдана С.В. щодо перенесення двох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовлення паспорту прив’язки з перехрестя вул.Мирного-Залізняка 

(біля озера) на вул.Львівське шосе в районі заводу «Катіон» (виїзд з 

міста). 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Богдана С.В. щодо перенесення двох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовлення паспорту прив’язки з перехрестя вул.Мирного-Залізняка 

(біля озера) на вул.Львівське шосе в районі заводу «Катіон» (виїзд з 

міста). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Богдана С.В. щодо перенесення трьох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовленням паспорту прив’язки з вул..Чорновола (напроти буд.№178) 

на перехрестя вулиць Чорновола-Ціолковського. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 
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А.Кветко Пропоную підтримати звернення Богдана С.В. щодо перенесення трьох 

згрупованих стаціонарних тимчасових споруд зі зміною фасадів та 

виготовленням паспорту прив’язки з вул..Чорновола (напроти буд.№178) 

на перехрестя вулиць Чорновола-Ціолковського. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ПП «Руслан-сервіс» щодо перенесення 

торгового ряду з вул.Львівське шосе, 20/1 площею 462 кв.м на 

вул.Інститутську, 3 площею 100 кв.м; на Проспект Миру, 72 площею 112 

кв.м; на вул.Залізняка, 4/2 площею 250 кв.м. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Стаціонарні тимчасові споруди відповідно до законодавства мають 

площу до 30 кв.м; будуть зауваження ДАБІ до того, що видається 

паспорт прив’язки тимчасовим спорудам такої великої площі. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ПП «Руслан-сервіс» щодо перенесення 

торгового ряду з вул.Львівське шосе, 20/1 площею 462 кв.м на 

вул.Інститутську, 3 площею 100 кв.м; на Проспект Миру, 72 площею 112 

кв.м; на вул.Залізняка, 4/2 площею 250 кв.м. Доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів підготувати 

відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ПП «Руслан-сервіс» щодо перенесення 

торгового ряду з вул.Львівське шосе, 20/1 площею 462 кв.м на 

вул.Інститутську, 3 площею 100 кв.м; на Проспект Миру, 72 площею 112 

кв.м; на вул.Залізняка, 4/2 площею 250 кв.м.  

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості 

розміщення тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності – павільйону з продажу продовольчих товарів площею 25 кв.м 

по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1. 

ВИСТУПИЛИ: 

З.Пилипчук 

 

Тимчасову споруду планується розмістити на землях ДП «Новатор». Для 

приведення документів у відповідність просять надати дозвіл на 

розміщення тимчасової споруди. 
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В.Худецький  Треба попередити керівництво ДП «Новатор» щодо неукладення в 

подальшому подібних договорів про встановлення земельних сервітутів 

розміщення тимчасових споруд. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості 

розміщення тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності – павільйону з продажу продовольчих товарів площею 25 кв.м 

по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості розміщення 

тимчасової споруди для здійснення підприємницької діяльності – 

павільйону з продажу продовольчих товарів площею 25 кв.м по 

вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ПП «Дизайн-парк» щодо надання 

дозволу на розміщення стаціонарної тимчасової споруди біля будинку по 

вул.Красовського, 31/1. Просять дозволу на розміщення інформаційного 

центру по продажу нерухомості, по завершенню будівництва забудовник 

зобов’язується демонтувати вказану тимчасову споруду. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ПП «Дизайн-парк» щодо надання 

дозволу на розміщення стаціонарної тимчасової споруди біля будинку по 

вул.Красовського, 31/1. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ПП «Дизайн-парк» щодо надання дозволу на 

розміщення стаціонарної тимчасової споруди біля будинку по 

вул.Красовського, 31/1. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Зозулі П.В. щодо надання дозволу на 

встановлення тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності по пров.Козацькому, 35 на власній земельній ділянці. 
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ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Біля зазначеної земельної ділянки знаходиться дитячий садочок, тому 

пропоную при наданні дозволу вказати умову щодо заборони продажу 

алкогольних напоїв та інших підакцизних товарів. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Зозулі П.В. щодо надання дозволу на 

встановлення тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності по пров.Козацькому, 35 на власній земельній ділянці. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Григоряна А.М. щодо надання 

дозволу на встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності по вул..Чорновола, 80 на власній земельній 

ділянці. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Худецький 

 

Біля зазначеної земельної ділянки знаходиться великий спортивний 

комплекс. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Григоряна А.М. щодо надання 

дозволу на встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності по вул..Чорновола, 80 на власній земельній 

ділянці. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную зняти розгляд звернення ТОВ «Ратекс» щодо надання дозволу 

на перенесення тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності з вул.Курчатова (тр.зуп. «Нева») на вул.Мирного (між 

буд.№31 та №33) в зв’язку з будівництвом торгово-офісного центру по 

вул.Курчатова, 6 на довивчення. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Зняти розгляд звернення ТОВ «Ратекс» щодо надання дозволу на 
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перенесення тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності з вул.Курчатова (тр.зуп. «Нева») на вул.Мирного (між 

буд.№31 та №33) в зв’язку з будівництвом торгово-офісного центру по 

вул.Курчатова, 6 на довивчення. 

 

19. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Горбатюка Р.С. щодо перенесення 

тимчасової споруди з вул.Кам’янецької (біля буд.№2) на 

вул.Інститутську (біля буд.№22) або на Львівське шосе (тр.зуп. «Районна 

лікарня»). 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Худецький 

 

Тимчасова споруда по вул.Кам’янецькій, 2 фактично не була розміщена, 

тому немає об’єкту переносу. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Горбатюка Р.С. щодо перенесення 

тимчасової споруди з вул.Кам’янецької (біля буд.№2) на 

вул.Інститутську (біля буд.№22) або на Львівське шосе (тр.зуп. «Районна 

лікарня»). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

20. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Охрей Л.Д. щодо можливості 

встановлення майданчика для надання послуг по шиномонтажу на розі 

вул.Кам’янецької та Громової поруч із існуючою тимчасовою спорудою 

шиномонтажу. 

ВИСТУПИЛИ: 

З.Пилипчук 

 

Підприємець біля автостанції №5 хоче облаштувати навіс для 

великогабаритного транспорту. 

 

Г.Галкін На мою думку, встановлення майданчика може заважати автобусам, які 

під’їжджають до автостанції. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Охрей Л.Д. щодо можливості 

встановлення майданчика для надання послуг по шиномонтажу на розі 

вул.Кам’янецької та Громової поруч із існуючою тимчасовою спорудою 

шиномонтажу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

21. СЛУХАЛИ:  
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А.Кветко Пропоную розглянути звернення ЖБК «Південно-Західний» щодо 

надання дозволу на встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (для надання інформаційних та 

консультативних послуг по реалізації житла) по вул.Тернопільській, 12А. 

ВИСТУПИЛИ: 

З.Пилипчук 

 

Частина тимчасової споруди буде розміщено не на власній земельній 

ділянці, а на землях комунальної власності. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ЖБК «Південно-Західний» щодо 

надання дозволу на встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (для надання інформаційних та 

консультативних послуг по реалізації житла) по вул.Тернопільській, 12А. 

Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ЖБК «Південно-Західний» щодо надання 

дозволу на встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (для надання інформаційних та 

консультативних послуг по реалізації житла) по вул.Тернопільській, 12А. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

22. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную звернення гр.Жукотанської С.М. щодо перенесення 

тимчасової споруди з вул.Кам’янецької (тр.зуп. «Аптека №1») на 

вул.Мирного (біля буд.№25) в зв’язку з відкриттям філії управління 

адмінпослуг по вул.Кам’янецькій, 38 зняти на довивчення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Звернення гр.Жукотанської С.М. щодо перенесення тимчасової споруди 

з вул.Кам’янецької (тр.зуп. «Аптека №1») на вул.Мирного (біля 

буд.№25) в зв’язку з відкриттям філії управління адмінпослуг по 

вул.Кам’янецькій, 38 зняти на довивчення. 

 

23. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання 

дозволу на збільшення площі кіоску для торгівлі продовольчими 

товарами, який знаходиться по вул.Вінницькій в районі автовокзалу №1 

на 2 кв.м для облаштування санітарної зони. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Луков 

 

Відповідно до санітарних норм облаштувати туалет можна лише для 

продавців. 
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В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання 

дозволу на збільшення площі кіоску для торгівлі продовольчими 

товарами, який знаходиться по вул.Вінницькій в районі автовокзалу №1 

на 2 кв.м для облаштування санітарної зони. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 2 

Проти – 0 

Не голосували – 7 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

24. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання 

дозволу на виготовлення паспорту прив’язки і укладення договору 

строкового сервітуту літнього майданчика, який знаходиться по 

вул.Вінницькій, в районі автовокзалу №1. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Н.Коваль 

 

Літній майданчик – це розширення посадочних місць для об’єктів 

ресторанного типу, а не для тимчасових споруд. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Демури Л.М. щодо надання 

дозволу на виготовлення паспорту прив’язки і укладення договору 

строкового сервітуту літнього майданчика, який знаходиться по 

вул.Вінницькій, в районі автовокзалу №1. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 2 

Проти – 0 

Не голосували – 7 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

25. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Чабана В.А. з проханням не 

виносити на розгляд сесії міської ради питання щодо приватизації 

гр.Вальчуком С.А. земельної ділянки для ведення особистого 

селянського господарства по вул. Бегми,68 через наявність земельного 

спору щодо користування зазначеною земельною ділянкою. 

ВИСТУПИЛИ: 

Л.Кожемяко 

 

Матеріали від гр.Вальчука С.А. до управління земельних ресурсів та 

земельної реформи не надходили. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную звернення гр.Чабана В.А. з проханням не виносити на розгляд 

сесії міської ради питання щодо приватизації гр.Вальчуком С.А. 

земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства по 

вул. Бегми,68 через наявність земельного спору щодо користування 



18 

зазначеною земельною ділянкою взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Звернення гр.Чабана В.А. з проханням не виносити на розгляд сесії 

міської ради питання щодо приватизації гр.Вальчуком С.А. земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства по вул. 

Бегми,68 через наявність земельного спору щодо користування 

зазначеною земельною ділянкою взяти до відома. 

 

 

26. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення голови ОСББ «Глорія-2016» щодо 

ситуації, яка склалась між мешканцями будинків по вул. Мазура,12 та 

вул. Мазура,8/1, стосовно вільного пересування дорогою загального 

користування біля будинку по вул. Мазура,8/1. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Худецький 

 

Мешканці будинку по вул.Мазура, 8/1 самовільно заварили прохід між 

будинками, провокують конфлікти.  

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную доручити управлінню житлово-комунального господарства 

демонтувати загорожу біля будинку по вул.Мазура, 8/1 для забезпечення 

вільного пересування дорогою загального користування, а також надати 

відповідь голові ОСББ «Глорія-2016» щодо законності встановлення 

загорожі. Рекомендувати мешканцям будинку по вул.Мазура, 12, у разі 

виникнення конфліктів, звертатись до поліції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Доручити управлінню житлово-комунального господарства 

демонтувати загорожу біля будинку по вул.Мазура, 8/1 для забезпечення 

вільного пересування дорогою загального користування, а також надати 

відповідь голові ОСББ «Глорія-2016» щодо законності встановлення 

загорожі. 

2. Рекомендувати мешканцям будинку по вул.Мазура, 12, у разі 

виникнення конфліктів, звертатись до поліції. 

 

27. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення директора ПВКП «Галс» щодо надання 

дозволу на встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) площею 0,6545 га (в т.ч. діл.№1 – площею 0,2145 га, 

діл.№2 – площею 0,1413 га, діл.№3 – площею 0,0447 га, діл.№4 – 

площею 0,2540 га) по вул. Трудовій,5/6, що перебуває в постійному 

користуванні на підставі державного акту на право постійного 

користування землею від 23.10.2001р. під зимівник для бджіл та насосної 
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водозабору дощових вод. 

ВИСТУПИЛИ: 

Л.Кожемяко 

 

ПВКВ «Галс» загородили земельну ділянку, захопивши землі загального 

користування, також є зауваження стосовно цільового призначення, тому 

що земельна ділянка знаходиться в зоні багатоквартирної житлової та 

громадської забудови та в зоні міських і районних вулиць, доріг, 

майданів. 

 

А.Кветко Треба запропонувати ПВКП «Галс» змінити конфігурацію земельної 

ділянки, виключивши землі загального користування. 

 

В.Діденко Нехай приведуть у відповідність документи та подадуть їх в управління 

земельних ресурсів та земельної реформи. 

  

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную доручити директору ПВКП «Галс» розблокувати проїзд, 

демонтувати самовільно встановлений паркан навколо земельної ділянки 

по вул.Трудовій, 5/6. У разі виконання вимог, комісії повторно 

розглянути питання.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Доручити директору ПВКП «Галс» розблокувати проїзд, демонтувати 

самовільно встановлений паркан навколо земельної ділянки по 

вул.Трудовій, 5/6. У разі виконання вимог, комісії повторно розглянути 

питання.  

 

28. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр. Микуляка О.В. щодо передачі йому 

у власність земельної ділянки для ведення особистого селянського 

господарства площею 0,0432 га по вул. Радзієвського,40. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Документи слід спочатку подавати через управління адміністративних 

послуг в департамент архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

для їх вивчення. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную у разі відсутності зауважень від департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підтримати звернення 

гр.Микуляка О.В. щодо передачі йому у власність земельної ділянки для 

ведення особистого селянського господарства площею 0,0432 га по 

вул.Радзієвського,40. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 
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ВИРІШИЛИ: 1. У разі відсутності зауважень від департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підтримати звернення 

гр.Микуляка О.В. щодо передачі йому у власність земельної ділянки для 

ведення особистого селянського господарства площею 0,0432 га по 

вул.Радзієвського,40. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

29. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Тютюник Т.М. щодо приватизації 

земельної ділянки під гаражем по вул.Озерній, 10/1, бокс 12А. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Громадянка звернулась з проханням приватизувати земельну ділянку під 

гаражем в існуючому гаражному блоці, документи на гараж є. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Тютюник Т.М. щодо приватизації 

земельної ділянки під гаражем по вул.Озерній, 10/1, бокс 12А. Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 1 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення гр.Тютюник Т.М. щодо приватизації земельної 

ділянки під гаражем по вул.Озерній, 10/1, бокс 12А. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

30. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Марущака В.М. щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по вул.Радзієвського, 31/4 для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) площею 0,1 га. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

У 2016 році Марущаку В.М. було надано дозвіл на розроблення проекту 

землеустрою, проте конфігурація земельної ділянки не відповідає 

генеральному плану. Для того, щоб не створювати незручності сусідам і 

мати можливість надати поруч ще двом громадянам земельні ділянки 

потрібно внести зміни в конфігурацію земельної ділянки без зміни 

площі. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Марущака В.М. щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по вул.Радзієвського, 31/4 для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) площею 0,1 га. 



21 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення Марущака В.М. щодо зміни конфігурації 

земельної ділянки по вул.Радзієвського, 31/4 для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) площею 0,1 га. 

 

31. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Халат Г.П. щодо затвердження 

технічної документації із землеустрою для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд площею 0,1 га та 

надання дозволу на розроблення проекту відведення земельної ділянки 

для ведення особистого селянського господарства площею 0,25 га по 

вул.Глушенкова, 2. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Документи слід подати до управління земельних ресурсів та земельної 

реформи для їх вивчення. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную звернення гр.Халат Г.П. щодо затвердження технічної 

документації із землеустрою для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд та надання дозволу 

на розроблення проекту відведення земельної ділянки для ведення 

особистого селянського господарства по вул.Глушенкова, 2 зняти на 

довивчення. Рекомендуват гр.Халат Г.П. подати документи в управління 

земельних ресурсів та земельної реформи для їх вивчення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Звернення гр.Халат Г.П. щодо затвердження технічної документації із 

землеустрою для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд та надання дозволу на розроблення 

проекту відведення земельної ділянки для ведення особистого 

селянського господарства по вул.Глушенкова, 2 зняти на довивчення. 

2. Рекомендуват гр.Халат Г.П. подати документи в управління земельних 

ресурсів та земельної реформи для їх вивчення. 

 

32. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення депутата міської ради Певнєва О.В. 

щодо надання земельної ділянки гр. Гребінчук О.М. в межах міста для 

будівництва та обслуговування житлового будинку. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Певнєв 

 

До мене звернулась Гребінчук О.М. – багатодітна одинока мати, на 

утриманні якої перебуває четверо дітей, з проханням щодо надання 

земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку. Прошу посприяти у вирішенні цього питання. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 
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А.Кветко Пропоную доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи вивчити питання щодо надання земельної ділянки 

гр.Гребінчук О.М. в межах міста для будівництва та обслуговування 

житлового будинку та надати відповідь депутату Певнєву О.В. та 

гр.Гребінчук О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи вивчити 

питання щодо надання земельної ділянки гр. Гребінчук О.М. в межах 

міста для будівництва та обслуговування житлового будинку та надати 

відповідь депутату Певнєву О.В. та гр.Гребінчук О.М. 

 

33. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Романюка В.В. щодо затвердження 

проекту землеустрою у зв’язку зі зміною цільового призначення з «для 

будівництва та обслуговування об’єктів торгівлі – землі житлової та 

громадської забудови» на «для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі 

житлової та громадської забудови» по вул.Ювілейній, 71/2. 

ВИСТУПИЛИ: 

М.Заганяч 

 

Депутат по цьому виборчому окрузі Білик О.М. просив членів комісії не 

підтримувати зазначену зміну цільового призначення. 

 

В.Худецький Романюк В.В. пообіцяв встановити дитячий майданчик по 

вул.Ювійлейній, вже замовив його виготовлення і десь за два тижні має 

його встановити. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення гр.Романюка В.В. щодо затвердження 

проекту землеустрою у зв’язку зі зміною цільового призначення з «для 

будівництва та обслуговування об’єктів торгівлі – землі житлової та 

громадської забудови» на «для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі 

житлової та громадської забудови» по вул.Ювілейній, 71/2. Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення гр.Романюка В.В. щодо затвердження проекту 

землеустрою у зв’язку зі зміною цільового призначення з «для 

будівництва та обслуговування об’єктів торгівлі – землі житлової та 

громадської забудови» на «для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі 

житлової та громадської забудови» по вул.Ювілейній, 71/2. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

 



23 

34. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Мазурової І.Й. щодо погодження 

меж земельної ділянки по вул.Кошевого, 31/2. Сусіди безпідставно 

відмовляються погоджувати межі земельної ділянки. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи розглянути звернення гр.Мазурової І.Й. щодо погодження меж 

земельної ділянки по вул.Кошевого, 31/2 на комісії по земельним спорам.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи 

розглянути звернення гр.Мазурової І.Й. щодо погодження меж земельної 

ділянки по вул.Кошевого, 31/2 на комісії по земельним спорам. 

 

35. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ПВКП «Гранд-К» щодо надання 

дозволу на встановлення (відновлення) меж земельної ділянки без 

погодження суміжного користувача по вул.Шевченка, 41 на наступному 

засіданні комісії та запросити представника ПВКП «Гранд-К» та 

представника суміжного землекористувача КП «Хмельницький завод 

оцинкованого посуду». 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розглянути звернення ПВКП «Гранд-К» щодо надання дозволу на 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки без погодження 

суміжного користувача по вул.Шевченка, 41 на наступному засіданні 

комісії та запросити представника ПВКП «Гранд-К» та представника 

суміжного землекористувача КП «Хмельницький завод оцинкованого 

посуду». 

 

36. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Овчарука М.М. щодо надання дозволу 

на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Ланок, 9 для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

ВИСТУПИЛИ: 

Л.Кожемяко 

 

Громадянин стверджує, що колгосп виділив цю земельну ділянку його 

матері у 1992 році. Його родина обробляла земельну ділянку більше 20 

років. 

 

С.Болотніков Пропоную доручити мені, як депутату по цьому виборчому окрузі, 

вивчити зазначене питання та доповісти на наступному засіданні комісії. 

  

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 
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М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію депутата С.Болотнікова. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Доручити депутату С.Болотнікову вивчити питання щодо надання 

дозволу Овчаруку М.М. на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул.Ланок, 9 для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) та доповісти на наступному засіданні комісії.  

 

37. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ТДВ «Хмельницька трикотажна 

фабрика» щодо поділу земельної ділянки площею 0,4900 га по вул. 

Кам’янецькій,11, призначеної під виробничу базу, на три ділянки: діл.№1 

– площею 0,3958 га, діл. №2 – площею 0.0494 га, діл.№3 – площею 

0,0448 га. 

ВИСТУПИЛИ: 

А.Бондаренко 

 

На перехресті вулиць Староміської та Соборної планують побудувати 

торгівельно-офісний комплекс. Для його будівництва потрібна частина 

земельної ділянки «Хмельницької трикотажної фабрики». Основними 

проблемами при будівництві цього комплексу можуть стати: відсутність 

паркомісць та висота будівлі, проте забудовник стверджує, що 

паркомісця будуть облаштовувати на території «Хмельницької 

трикотажної фабрики», а заплановані п’ять поверхів готові зменшити до 

трьох. 

 

Н.Дейнека Я звернулась на комісію з проханням поділити земельну ділянку по 

вул.Кам’янецькій на три ділянки, щоб в подальшому мати змогу продати 

будівлю, яка розташована на одній з них для будівництва торгівельно-

офісного комплексу. Багатоповерховий житловий будинок будувати не 

планується. Поблизу ділянка, в оренді ПФСП «Олександрит», який 

займається проектом майбутнього комплексу. 

 

В.Діденко На місці, де планується будівництво, може створитись транспортний 

колапс, адже поблизу автостанція, продуктовий ринок, тому треба 

вирішувати проблему з парковкою. 

 

Ю.Вавринюк Слід розглядати, як варіант вирішення проблеми, облаштування паркінгу 

в торгівельно-офісному комплексі. 

 

Представник 

ПФСП 

«Олександрит» 

В нас земельна ділянка по вул.Соборній, 12 в оренді для обслуговування 

14-поверхового житлового будинку з підвалом, є містобудівні умови і 

обмеження на будівництво 6-поверхового будинку. Проте ми більш 

зацікавлені в будівництві на цій і суміжній земельних ділянках 

торгівельно-офісного комплексу, який, на нашу думку, краще виглядав 

би в цьому місці, був би нижчий за поверховістю. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення ТДВ 
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«Хмельницька трикотажна фабрика» щодо поділу земельної ділянки 

площею 0,4900 га по вул. Кам’янецькій,11, призначеної під виробничу 

базу, на три ділянки: діл.№1 – площею 0,3958 га, діл. №2 – площею 

0.0494 га, діл.№3 – площею 0,0448 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 1 

Проти – 0 

Не голосували – 8 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

38. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо надання 

дозволу на поділ земельної ділянки по прв. Купріна 15, загальною 

площею 1,2948 га. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Потрібно спочатку змінити цільове призначення земельної ділянки, а 

лише потім здійснювати її поділ. 

 

В.Коліщак Поділ земельної ділянки треба зробити для присвоєння адреси. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо надання 

дозволу на поділ земельної ділянки по прв. Купріна 15, загальною 

площею 1,2948 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо надання дозволу на 

поділ земельної ділянки по прв. Купріна 15, загальною площею 

1,2948 га. 

 

39. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв. Купріна, 10 загальною площею 

0,2869 га. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Немає документів, в яких обґрунтовано причину зміни конфігурації 

земельної ділянки. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв. Купріна, 10 загальною площею 

0,2869 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 
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ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни конфігурації 

земельної ділянки по прв. Купріна, 10 загальною площею 0,2869 га. 

 

40. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв.Купріна, 15 загальною площею 

1,2948 га. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв.Купріна, 15 загальною площею 

1,2948 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення ТОВ «Євро-Трейд» щодо зміни конфігурації 

земельної ділянки по прв.Купріна, 15 загальною площею 1,2948 га. 

 

 

41. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв.Купріна, 8 загальною площею 

0,6000 га. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни 

конфігурації земельної ділянки по прв.Купріна, 8 загальною площею 

0,6000 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення ПП «Укрстандарт плюс» щодо зміни конфігурації 

земельної ділянки по прв.Купріна, 8 загальною площею 0,6000 га. 

 

42. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Козлової В.М. щодо надання в 

оренду 0,07 га для ведення особистого селянського господарства по 

вул.Мазура, 14/1. 

ВИСТУПИЛИ: 

А.Бондаренко 

 

Звернулась гр.Козлова В.М. щодо надання земельної ділянки по 

вул.Мазура, 14/1, яка розміщена поряд з її будинком. 
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Л.Кожемяко Раніше це питання розглядалось на комісії, депутат Ялоха І.С. 

запропонував облаштувати на вказаній земельній ділянці дитячий та 

спортивний майданчик для мешканців прилеглих будинків. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення гр.Козлової 

В.М. щодо надання в оренду 0,07 га для ведення особистого селянського 

господарства по вул.Мазура, 14/1. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 0 

Проти – 0 

Не голосували – 9 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

43. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Хмельницького КРБП «Базис» щодо 

надання дозволу на зміну конфігурації меж земельної ділянки площею 

0,1687 га по вул. Подільській,10/4, земельної ділянки площею 0,3834 га 

по вул. Подільській,10/3, земельної ділянки площею 0,3653 га по вул. 

Подільській,10/5, які перебувають у нього в постійному користування. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Просять надати дозвіл на зміну конфігурації земельної ділянки, щоб 

почергово здавати будинок, через два місяці уже буде побудовано першу 

чергу. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення 

Хмельницького КРБП «Базис» щодо надання дозволу на зміну 

конфігурації меж земельної ділянки площею 0,1687 га по 

вул.Подільській,10/4, земельної ділянки площею 0,3834 га по 

вул.Подільській,10/3, земельної ділянки площею 0,3653 га по 

вул.Подільській,10/5, які перебувають у нього в постійному 

користуванні. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 5 

Проти – 0 

Не голосували – 4 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

РІЗНЕ 

1. СЛУХАЛИ: 

В.Худецький 

 

Прошу внести зміни в пункт 5 рішення 15-ої сесії від 31.05.2017 №56 

«Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок зі зміною цільового призначення», а саме 

змінити вираз «для будівництва та обслуговування інших будівель 

громадської забудови – землі житлової та громадської забудови» на 

вираз «02.07 для іншої житлової забудови – землі житлової та 

громадської забудови». 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення В.Худецького та внести зміни в пункт 5 

рішення 15-ої сесії від 31.05.2017 №56 «Про надання дозволу на 
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розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок зі 

зміною цільового призначення», а саме змінити вираз «для будівництва 

та обслуговування інших будівель громадської забудови – землі 

житлової та громадської забудови» на вираз «02.07 для іншої житлової 

забудови – землі житлової та громадської забудови». Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення В.Худецького та внести зміни в пункт 5 

рішення 15-ої сесії від 31.05.2017 №56 «Про надання дозволу на 

розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок зі 

зміною цільового призначення», а саме змінити вираз «для будівництва 

та обслуговування інших будівель громадської забудови – землі 

житлової та громадської забудови» на вираз «02.07 для іншої житлової 

забудови – землі житлової та громадської забудови». 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Ю.Вавринюк 

 

Прошу внести зміни в договір оренди землі №1487/01 від 16.12.2016, а 

саме викласти наступні пункти в новій редакції: 

«15.Земельна ділянка (земельні ділянки) передається (передаються) в 

оренду під будівництво зблокованих житлових будинків. 

16. Цільове призначення земельної ділянки (земельних ділянок) згідно 

КВЦПЗ – для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (02.01), категорія 

земель – землі житлової т громадської забудови.». 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Вавринюка Ю.С. та внести зміни в 

договір оренди землі №1487/01 від 16.12.2016, а саме викласти наступні 

пункти в новій редакції: 

«15.Земельна ділянка (земельні ділянки) передається (передаються) в 

оренду під будівництво зблокованих житлових будинків. 

16. Цільове призначення земельної ділянки (земельних ділянок) згідно 

КВЦПЗ – для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (02.01), категорія 

земель – землі житлової т громадської забудови.». Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1 Підтримати звернення Вавринюка Ю.С. та внести зміни в договір 

оренди землі №1487/01 від 16.12.2016, а саме викласти наступні пункти в 

новій редакції: 

«15.Земельна ділянка (земельні ділянки) передається (передаються) в 

оренду під будівництво зблокованих житлових будинків. 

16. Цільове призначення земельної ділянки (земельних ділянок) згідно 

КВЦПЗ – для будівництва і обслуговування житлового будинку, 
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господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (02.01), категорія 

земель – землі житлової т громадської забудови.». 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Ю.Вавринюк 

 

Прошу надати дозвіл на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки за кадастровим номером – 

6810100000:17:004:0024 загальною площею 0,3500 га за адресою: 

м.Хмельницький, вул.Озерна, 17 на окремі земельні ділянки: ділянка 1 – 

площею 0,0166 га, ділянка 2 – площею 0,0145 га, ділянка 3 – площею 

0,0145 га, ділянка 4 – площею 0,0145 га, ділянка 5 – площею 0,0145 га, 

ділянка 6 – площею 0,0136 га, ділянка 7 – площею 0,0136 га, ділянка 8 – 

площею 0,0136 га, ділянка 9 – площею 0,0136 га, ділянка 10 – площею 

0,0136 га, ділянка 11 – площею 0,0136 га, ділянка 12 – площею 0,0136 га, 

ділянка 13 – площею 0,0136 га, ділянка 14 – площею 0,0186 га, ділянка 15 

– площею 0,0147 га, ділянка 16 – площею 0,00126 га, ділянка 17 – 

площею 0,0126 га, ділянка 18 – площею 0,0141 га, ділянка 19 – площею 

0,0938 га. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Вавринюка Ю.С. та надати дозвіл на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки за кадастровим номером – 6810100000:17:004:0024 

загальною площею 0,3500 га за адресою: м.Хмельницький, вул.Озерна, 

17 на окремі земельні ділянки: ділянка 1 – площею 0,0166 га, ділянка 2 – 

площею 0,0145 га, ділянка 3 – площею 0,0145 га, ділянка 4 – площею 

0,0145 га, ділянка 5 – площею 0,0145 га, ділянка 6 – площею 0,0136 га, 

ділянка 7 – площею 0,0136 га, ділянка 8 – площею 0,0136 га, ділянка 9 – 

площею 0,0136 га, ділянка 10 – площею 0,0136 га, ділянка 11 – площею 

0,0136 га, ділянка 12 – площею 0,0136 га, ділянка 13 – площею 0,0136 га, 

ділянка 14 – площею 0,0186 га, ділянка 15 – площею 0,0147 га, ділянка 16 

– площею 0,00126 га, ділянка 17 – площею 0,0126 га, ділянка 18 – 

площею 0,0141 га, ділянка 19 – площею 0,0938 га. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1 Підтримати звернення Вавринюка Ю.С. та надати дозвіл на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки за кадастровим номером – 6810100000:17:004:0024 

загальною площею 0,3500 га за адресою: м.Хмельницький, вул.Озерна, 

17 на окремі земельні ділянки: ділянка 1 – площею 0,0166 га, ділянка 2 – 

площею 0,0145 га, ділянка 3 – площею 0,0145 га, ділянка 4 – площею 

0,0145 га, ділянка 5 – площею 0,0145 га, ділянка 6 – площею 0,0136 га, 

ділянка 7 – площею 0,0136 га, ділянка 8 – площею 0,0136 га, ділянка 9 – 

площею 0,0136 га, ділянка 10 – площею 0,0136 га, ділянка 11 – площею 

0,0136 га, ділянка 12 – площею 0,0136 га, ділянка 13 – площею 0,0136 га, 

ділянка 14 – площею 0,0186 га, ділянка 15 – площею 0,0147 га, ділянка 16 

– площею 0,00126 га, ділянка 17 – площею 0,0126 га, ділянка 18 – 
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площею 0,0141 га, ділянка 19 – площею 0,0938 га. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Г.Галкін 

 

По вул.Мирного, 23 було встановлено центр продажу квартир. Поруч 

нього встановили ще один центр продажу від іншого забудовника. 

Пропоную доручити департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів запропонувати ПП «ЛМД» інше місце для 

розміщення стаціонарної тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (пункту продажу об’єктів нерухомого 

майна). 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Г.Галкіна та доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів запропонувати ПП 

«ЛМД» інше місце для розміщення стаціонарної тимчасової споруди для 

провадження підприємницької діяльності (пункту продажу об’єктів 

нерухомого майна). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення Г.Галкіна та доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів запропонувати ПП «ЛМД» інше 

місце для розміщення стаціонарної тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (пункту продажу об’єктів нерухомого 

майна). 

 

 

Голова комісії          А.Кветко 

 

 

Секретар комісії         С.Болотніков 


